

Title (en)
Cooling device with cooled goods holder

Title (de)
Kältegerät mit Kühlgutträger

Title (fr)
Appareil de refroidissement doté d'un support de produit réfrigéré

Publication
EP 2295904 A2 20110316 (DE)

Application
EP 10172875 A 20100816

Priority
DE 102009028806 A 20090821

Abstract (en)
The device has an inner container (34) comprising side walls (37) that are diverging to a front side. A cooling goods carrier (38) rests on a supporting unit (9) that is provided at each side walls. A front area of the supporting unit lies against an attaching surface (41) of the cooling goods carrier in a transverse direction of the inner container. The supporting unit is formed by front and rear supporting cams (9) that are fixed at the side walls and designed as supporting ribs. The attaching surface forms an inner surface for one of recesses (8a, 8b).

Abstract (de)
Ein Kältegerät, insbesondere Haushaltskältegerät, hat einen Innenbehälter (34) mit zu einer Vorderseite des Geräts hin divergierenden Seitenwänden (37). Wenigstens ein Kühlgutabsteller (38) ruht auf an jeder Seitenwand (37) gebildeten Auflagen, vorzugsweise auf vorderen und hinteren Trägernocken (9). Wenigstens den vorderen Trägernocken (9) liegen jeweils Anschlagflächen (41) des Kühlgutträgers (38) in Querrichtung des Innenbehälters (34) gegenüber.

IPC 8 full level
F25D 25/02 (2006.01)

CPC (source: EP)
F25D 23/065 (2013.01); **F25D 23/067** (2013.01); **F25D 25/02** (2013.01); **F25D 2325/022** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME RS

DOCDB simple family (publication)
EP 2295904 A2 20110316; **EP 2295904 A3 20170510**; DE 102009028806 A1 20110224

DOCDB simple family (application)
EP 10172875 A 20100816; DE 102009028806 A 20090821